

Title (en)
FACE PROTECTOR.

Title (de)
GESICHTSSCHUTZ.

Title (fr)
PROTECTEUR FACIAL.

Publication
EP 0374215 A1 19900627 (EN)

Application
EP 89905350 A 19890418

Priority
US 18467288 A 19880422

Abstract (en)
[origin: WO8910106A1] A face protector (10, 11) which includes an eye shield (10) and a face mask (11), wherein the eye shield (10) is disposable and may be effectively attached to and combined with a disposable, surgical face mask (11) to be used as a composite structure to protect both physician and patient from the possible transmission of infectious diseases. The eye shield (10) includes upper and lower sealing members (14, 15) which serve to protect the eyes of a wearer from possible contamination and to provide comfort for the wearer.

Abstract (fr)
Un protecteur (10, 11) du visage comprend des lunettes (10) et un masque facial (11). Les lunettes (10) sont jetables et peuvent être attachées et combinées à un masque facial chirurgical jetable (11), le tout s'utilisant comme une structure composite pour protéger tant le chirurgien que le patient contre la transmission possible de maladies infectieuses. Les lunettes (10) comprennent des éléments supérieur et inférieur hermétiques (14, 15) qui servent à protéger les yeux d'un utilisateur contre une éventuelle contamination et assurent le confort de l'utilisateur.

IPC 1-7
A61F 9/04; A62B 18/00; A62B 18/02

IPC 8 full level
A61F 9/04 (2006.01); **A41D 13/11** (2006.01); **A61B 19/00** (2006.01); **A61F 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A41D 13/1115 (2013.01); **A41D 13/1184** (2013.01)

Cited by
EP4043078A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8910106 A1 19891102; AU 3536389 A 19891124; CA 1329447 C 19940517; EP 0374215 A1 19900627; EP 0374215 A4 19901024; JP H03500497 A 19910207

DOCDB simple family (application)
US 8901629 W 19890418; AU 3536389 A 19890418; CA 597387 A 19890421; EP 89905350 A 19890418; JP 50482089 A 19890418